
Бојан Пајтић: Већина богатих у Србији не показује социјалну одговорност
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Нови Сад -- Председник Владе Војводине Бојан Пајтић каже да је врло скептичан према
предлозима да најбогатији људи у Србији преузму управљање неким предузећем.

  

Он каже да сумња и да би они то учинили без накнаде. У интервјуу новосадском
"Дневнику", Пајтић је оценио да би улагање капитала у неразвијене крајеве или
фабрике у проблемима било "минимум што би они требало да учине да се одуже овом
друштву".

  

Он је истакао да велика већина људи који су се у овој земљи обогатили претходне две
деценије "не показује нарочиту социјалну одговорност, не само кад је у питању развој
економије или улагање, него и кад је реч о институцији задужбинарства и ктиторства,
која је у српском народу била дубоко утемељена вековима".

  

Највише оног што Србија данас има као објекте који служе просвети, култури, науци,
старије је од 60-70 година и изграђено је кроз ктиторски дух, напоменуо је Пајтић.
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